

Protokoll Knippla öråd

Datum: 16 juni 2025

Tid: 18:15

Plats: Föreningsgården

Närvarande:

Staffan Svensson, Stefan Fransson, Andreas Gunnarsson, Börje Andersson, Maria Unsgaard-Pettersson, Annika Pettersson, Per-Eive Berntsson, Sylvia Blom, Claes Lundskog

Föregående protokoll godkänt

Medlemmar frågor:

- Berghällsvägen spegel, Staffan tar med till kommunen. Spegeln utanför Mitzys (korsningen mellan Tranbärsvägen och Gneisvägen ovanför tippet) är trasig
- Bjuda in valberedningen till våra möten
- Bjuda in i kalendern för deltagare

Stefan ska ordna med tillgång till örådets mail för alla i styrelsen.

Avrapportering

Vägnätet - Staffan

Bett om ett möte med förvaltningschefen på kommunen Andreas Beutler om underhåll av vägnäten och även de nya hopptornen och det ska genomföras 23/6.

Örådet driver frågan mot kommunen om vägunderhållning.

Färjetrafiken - Staffan

Det har varit möte med färjerederiet (se tidigare minnesanteckningar). Det ska testas att sätta in en färja som är större än Ulrika och Linda.

Ankis och parker - Börje och Annika

Parken: Annika har pratat med Göran och Jonas från kommunen och angående parken kommer de att ta bort gungorna och sandlådan i höst, de anser att de endast behöver ha en lekplats på ön och prioterar prärien. Frågan lyftes om örådet ska ta över gungorna så att de kan vara kvar. Örådet ska undersöka möjligheten att ta över det. Annika kontaktar Göran Johansson på kommunen.

Prärien: Lådan med leksaker på Prärien har ett ganska tungt lock, Börje ska prata med kapellet som har lagt dit den.

Ankis: stolpen med frälsarkrans har ett trasigt fäste så det ska lagas så att den kan sättas upp.

Badet: Hopptornsbyggnaden ska förankras i sidled så att den blir stabilare.

På mötet den 23/6 ska det tas upp om hopptornet. Örådet skulle vilja ha något som liknar mer den gamla.

Flotten som vi brukar ha verkar vara stulen, detta är polisanmält. Oklart när den kan ersättas.

Annika och Sylvia har tidigare klippt gräset uppe vid båten som örådet byggde för att det inte är kommunens ansvar, Annika kommer fortsätta med det. Kommunen ska röja lite sly vid gräsplanen på badet.

Stegen som ligger i året om ska örådet skruva fast så att den blir stabilare. Annika har hämtat fler leksaker från fritidsbanken, vi kommer även få en ny låda att förvara leksakerna i.

Varvsområdet - Per-Eive och Börje

Kommunen är positiva till skissen som arbetsgruppen har tagit fram. Kommunen säger sig vilja hjälpa oss Knipplebor för att komma framåt i processen. 18/6 är det möte med arbetsgruppen och Anders Olsson på kommunen. Det kommer skickas ut en kallelse till informationsmöte där förslaget presenteras för Knippleborna med ett efterföljande beslutsmöte.

Kommunikation – Andreas

Andreas har ändrat på hemsidan så att den är uppdaterad.

Arkivering, ska se hur vi kan säkra upp så att det finns kopior på mer än ett ställe.

Ungdomsgruppen – Andreas

Andreas ska kolla om han kan hitta någon medlem som vill driva ungdomsgruppen tillsammans med honom.

Övrigt

Skärgårdarnas riksförbund (RSF). Stefan informerade om framtidsvisionerna om klimatneutrala färjor.

Pengar – Claes har kollat om det finns bidrag för örådet att få bidrag från kommunen.

Bänkar - Hur många bänkar är det som örådet äger? För den vi äger utanför Mitzys är rank och behöver stabiliseras.

Informationsblad – Andreas kopierar upp och kollar om vi kan få lagt det i postboxen.

Leksaker till badet – se om folk har något att skänka.